
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-01-19, § 9 

 

 Tid Tisdagen den 19 januari 2010 kl 16.30 – 17.20 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 27 januari 2010 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordförande 

Martin Michel (MP), vice ordförande 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) 

Mattias Ericson (V) 

 
Ersättare 

 Victor Wennerholm (M)  tjänstgörande 

Carina Klevenvall (M)  tjänstgörande 

Kristofer von Beetzen (M) 

Lars Wyke (KD) 

Helene Lilja (S)  tjänstgörande 

Nicklas Nilsson (S)  tjänstgörande 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Åke Mezan (V) 

 

  

Förhinder har anmälts av ledamöterna Camilla Lindberg (M), Per Altenberg (FP),   

Rana Carlstedt (S) och Sune Gidgård (S) samt av ersättarna Mikael Eriksson (M), 

Sten-Åke Larsson (M), Daniel Forslund (FP) och Yildiz Kafkas (MP). 

Tjänstemän 

 Fastighetsdirektören Torbjörn Johansson och nämndsekreteraren Eva Olofsson 

Tjänstemän från kontoret biträdande fastighetsdirektör Thomas Perslund, Gunnar 

Kempe, Andreas Jaeger, Henrik Schmiterlöw, Sandra Holmström, Karl Frisell, Mattias 

Sjölander samt biträdande borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln.   

 

 



  

 

 
 § 9 

Remissvar på revisionsrapport nr 7/2009, styrning och 

uppföljning av miljöprogrammet  
Dnr 2009/105/364 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att som svar på remissen åberopa kontorets 

 tjänsteutlåtande 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 22 december 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Kristina Alvendal (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Martin Michel (MP),   

Bengt Sandberg m.fl. (S) Mattias Ericson (V) enligt följande: 

  

 Förvaltningens remissvar är mycket kort och besvarar inte alla de frågor som 

 revisorerna ställt. Alliansens miljöprogram beslutades i fullmäktige den 5 

 november 2007, det vill säga mer än ett år efter valet i september 2006. 

 Alliansens miljöinriktning i fastighetsnämnden togs så sent som den 8 juni 2009. 

 Detta visar klart och tydligt på alliansens låga ambitioner när det gäller 

 miljöarbetet för Stockholms stad och för ett av Sveriges största fastighetsägare. 

 

 Det är bra att förvaltningen håller med om de iakttagelser som revisorerna har 

 gjort och beskriver i sin rapport. Vad man tänker göra åt bristerna sägs inte. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 



  

 

_________________________________ 

 


